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Pojďme společně nahlédnout na svět, který jste dosud neznali. Odhalíme 
některá tajemství samotného Vesmíru a zjistíte, co se může stát, když se 

napijete ze Zlatého Grálu.
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VELKÝ ZAČÁTEK

Možná se ptáte, co je tohle za knihu a proč byste ji vůbec měli číst. Ne-
můžu vám říct, proč jste natrefili právě na moji knihu, jenom věřte, že 
bez důvodu to nebylo. Vše má svůj důvod a nic není náhoda, jak později 
zjistíte. Kniha sama o sobě má obrovskou duchovní sílu. 

Kniha je souborem všech mých vnitřních otázek, na které jsem v mi-
nulosti nemohl najít odpověď. Postupem času jsem na své otázky začal 
dostávat odpovědi a i když odpovědi byly velmi zvláštní, stále jsem bádal 
a zkoumal co a jak. Vše jsem si důkladně spojoval dohromady, aby mi 
celý obraz seděl jako puzzle. Tím myslím, že pokud se hypoteticky bavím 
o vodě, dokážu plynule přejít až na souš a ze souše až ke vzduchu a poté 
zase zpátky do vody. Proč? Protože vše je spolu propojeno a stejným sty-
lem jsou psané i kapitoly v této knize. Jejich uspořádání není náhodné, ba 
naopak, jsou velmi přesně umístěné přesně tam, kde mají být, aby dávaly 
hluboký smysl spojitosti se vším. Čím půjdeme hlouběji, tím více se nám 
náš obraz bude vykreslovat a na sebe navazovat. Proto nedoporučuji přes-
kakovat, jelikož byste se ochudili o „spoilery“, kdy odkazuji na informace 
z předešlých kapitol (hlavně u kapitol 6, 7, 8, 9 a 10 – ty jsou mezi sebou 
velice silně provázané). Buďte pokorní a čtete stránky pomalu od shora 
až dolů, jelikož informace jsou opravdu silného rázu a mnoho lidí by mě 
považovalo za blázna, kdybych vám začal říkat odpovědi bez hlubšího 
vysvětlení.

Než přistoupíme k jednotlivým kapitolám, musí zde zaznít dodatečné 
informace, které více objasní, k čemu je kniha určená a co v ní najdete:

• jak jsem ke knize přišel
• jaké informace najdete v knize
• jakým stylem je kniha psaná
• jaký je cíl knihy
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JAK JSEM KE KNIZE PŘIŠEL

Nikdy by mě nenapadlo, že budu psát knihu. Už na základní škole mi vůbec 
nešel sloh, na střední škole jsem byl rád, když jsem ze slohu dostal trojku. Říkali 
mi, ať radši nic nepíšu, a přesto jsem zde a píšu vám tyto věty. Co se vlastně 
stalo a proč jsem se tak rozhodl?

Největší zlom přišel s vysokou školou, kdy jsem zažíval peklo na zemi. 
S tímto procesem přišly na řadu i nové informace. Jelikož když zažíváte 
peklo, ptáte se proč a začínáte hledat odpovědi na své otázky až do té doby, 
dokud je nenajdete. Já měl už v dětství mnoho duchovních otázek, takže 
jsem hledal a hledal, až jsem toho spoustu našel. Jenže když jsem měl od-
povědi na mé otázky, nikdo je nechtěl slyšet, skoro nikoho to nezajímalo. 
Každý se radši věnoval rodině, škole, kamarádům anebo koníčkům, jen ne 
tomu, o co jsem se zajímal já. Navíc nikdo neměl zkušenosti, které jsem 
v průběhu svého hledání zažil, takže jsem byl sám a stále jsem svoje znalosti 
prohluboval. Díky tomu jsem dokázal svoje znalosti prohloubit do obrovské 
míry. Cena byla vysoká, co si budeme povídat. Nezaplatil jsem je pomocí 
peněz, jak to může vypadat, ale stresem a psychikou. Neustále jsem byl na 
dně a sám, to byla ta cena za informace, které jsem hledal. V té době jsem 
nevěděl proč. Teď už to vím. Odpověď je jednoduchá, ale v té době pro mě 
neznámá: „Naše duše je kovaná v ohni, čím větší žár a množství ran vydržíte, 
tím kvalitnější budete mít duši.“

Proto jsem si tím peklem musel projít. Každopádně mě tyto zkušenosti ná-
sledně nasměrovaly k tomu, co mě zajímá, a když se naskytla příležitost, dokázal 
jsem se jí chytit. Tím myslím, že vše začalo od tohoto okamžiku.

Ve čtvrtém ročníku bakalářského programu na vysoké škole VUT-FAST 
v oboru pozemní stavitelství jsme měli předmět sociální komunikace. Řekli 
byste, že je to pro stavaře úplně nesmyslný předmět. V předmětu jsme měli za 
úkol vypracovat seminární práci o několika stránkách a následně ji prezentovat. 
Proces sloužil hlavně k tomu, abychom uměli mluvit a dokázali obhájit baka-
lářskou práci před komisí.

Náš profesor nám dal na výběr z několika témat. Pamatuji si, že první stránka 
byla taková nudná, jednalo se o všeobecné věci, druhá strana byla zajímavější, 
ale poslední stránka už šla do hloubky a hned jsem viděl téma, které mě zaujalo, 
a tak jsem si řekl: „To je ono, o čem chci mluvit!“

Práci jsem pojmenoval Vztah člověka (sebe či kultury) ke smrti aneb „Druhá 
strana mince“. Bylo to jedno z nejsilnějších témat a rozhodně jen tak někdo 
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nechce mluvit o smrti. Pro mě to byla obrovská čest a radost, že konečně můžu 
něco sdělit. Moje seminární práce měla velký úspěch a pan profesor mě no-
minoval do soutěže Studentská vědecká a odborná činnost (SVOČ) v oboru 
společenské vědy, v níž jsem dokázal obhájit třetí místo.

Měl jsem z úspěchu obrovskou radost. Řekl jsem si, že moje práce má vý-
znam, a díky tomuto úspěchu jsem si dal za úkol, že bych mohl v budoucnu 
sepsat něco většího a ještě lepšího a zahrnout tam všechno, co vím. I proto jsem 
cítil, že je moje poslání zde na Zemi napsat knihu, kterou jsem v průběhu času 
pojmenoval Zlatý Grál.

Měl jsem čtyři důvody, proč knihu napsat:
• Za prvé můžu popsat všechno, co mám na srdci, a nemusím se držet 

pár stránek.
• Za druhé jsem získal mnoho znalostí, které jsem si do budoucna chtěl 

zachovat. 
• Za třetí, celý život se snažím najít otázky, na které jsem nedokázal najít 

odpovědi. A když jsem je už konečně našel, rád bych je s někým sdílel.
• Za čtvrté, při hledání informací jsem se opravdu nadřel, abych vyšlapal 

novou cestu, kterou lidé moc nechodí. Nebylo to úplně hezké období 
a byl bych nerad, kdyby moje snaha přišla vniveč.

JAKÉ INFORMACE NAJDETE V KNIZE

Veškeré informace, které tu sdílím, jsou přímo moje osobní. Sdílím je hlavně 
z toho důvodu, abyste poznali to, co jsem poznal, a nemuseli se vydat tak složi-
tou cestou, kterou jsem se já vydal, a zjišťovat informace, které jsem už zjistil. 
Spíše bych byl rád, kdybyste moje informace vzali a ještě lépe vylepšili. I proto 
nemůžu říct, že vše, co zde píši, je 100% pravda. Ne! I já se můžu splést. Taky 
jsem člověk z masa a kostí, který bádá. Při přečtení silnější informace zkuste 
zapřemýšlet, jestli to má hlavu a patu, než zavrhnete vše, co se vám nehodí do 
krámu. Moje informace jsou úplně jiného rázu, než na co jste zvyklí. Kdybych 
měl k něčemu moje slova přirovnat, nenapadá mě lepší spojení, než že se vám 
snažím ukázat druhou stranu mince, kterou neznáte.

Během svého života jsem zjistil, že k nalezení pravdy nestačí se zeptat pouze 
jednou otázkou, protože pravda leží až na samém dnu. Pokud chceme znát 
pravdu, musíme klást otázky do té doby, dokud se k ní nedostanete. Následně 
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odpověď přijmout a začít se dle ní chovat. Postupem času zjistíte, jestli jste na 
správné cestě, anebo ne. Každopádně se vám zúží pole informací, kde máte 
hledat anebo kde jít více do hloubky. Tímto principem začnete být moudřejší 
a neustále se budete zlepšovat.

Navíc jsem si při psaní knihy uvědomil, že moje informace nejsou tak roz-
sáhlé, jak jsem si prvně myslel. Spíše jsem měl nějaký základ informací, o kte-
rém jsem si myslel, že toho vím mraky. Jenže postupem času ke mně začaly 
přicházet nové a nové informace a ty stávající se začaly prohlubovat. A teď vím, 
že „čím více toho vím, tím více vím, že nic nevím“.

JAKÝM STYLEM JE KNIHA PSANÁ

V celé knize jsem se snažil co nejvíce využít vnitřní intuici, co a jak mám 
v každé části napsat a s čím danou věc spojit. Čím častěji jsem využíval intuici, 
tím jsem se v ní více zdokonaloval. Ze začátku mi to moc nešlo. Ke konci 
knihy byla intuice mnohem přesnější, vedla mě skoro za ručičku a říkala, co 
zde musí být napsáno a co s čím spojit, aby to mělo hlavu a patu. Nejlépe můžu 
přiblížit daný princip k pocitům, kdy mozek chce něco napsat a vy uvnitř máte 
takový divný pocit, že by to tak nemělo být. Něco ve stylu, jako byste chtěli 
točit ozubeným kolečkem do protisměru druhého kolečka. Divný pocit, že?

Sám jsem několikrát žádal pomoc od duchovních bytostí, ať mě vedou 
a pomáhají mi v napsání mé knihy, aby měla patřičný dopad a mohla zde 
ledacos změnit.

Celá kniha je psána v několika fázích, než jsem došel k vytouženému cíli. 
Musím přiznat, že než jsem byl s výsledkem spokojený, celou jsem ji přečetl 
snad 100×. Každou větu jsem četl několikrát, než jsem si řekl „to je ono“, 
proto jsem na knize strávil hodně času a neustále jsem ji vylepšoval do té 
doby, dokud jsem s ní nebyl vnitřně spokojený. Pro zajímavost, psal jsem ji 
od roku 2016 a strávil jsem na ní okolo 1500 hodin práce.

JAKÝ JE CÍL KNIHY

Prvotní a hlavní cíl byl, abych si svoje znalosti pěkně zapsal dohromady a uvi-
dím, co z toho vznikne. A ono z toho něco vzniklo. Teprve postupem času se 
mi začal rozjasňovat hlavní cíl mé knihy, který byl i mně zatajen. Zjistil jsem, že 
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hlavní cíl mé knihy je tak silného rázu, že i to je ten důvod, proč jsem dokázal 
knihu dokončit:

„Knihu píšu proto, abych dal lidstvu nástroj, jak se duchovně probudit. Aby 
lidstvo konečně otevřelo oči, pochopilo širší souvislosti a vzalo moc do svých 
rukou. Teprve tehdy může začít něco nového.“

Říkáte si cože? To měl být ten velký cíl knihy? K čemu mi to je? Moc moudří 
z toho nejste, že? Čekali jste úplně něco jiného. Chvilku strpení, dočkáte se.

Psal jsem tam větu „Teprve tehdy může začít něco nového“. Co tím 
„něco nového“ myslím? Možná se vám to bude zdát divné, ale chci tento 
svět změnit, aby se lidé po celém světě měli lépe. Už mě nebaví se dívat 
na tento svět, kde lidé, ať jsou bílí, černí, anebo žlutí, dřou od úsvitu do 
soumraku, aby vůbec mohli uživit svoji rodinu. Už mě nebaví se dívat, 
jak je po celém světě obrovská chudoba a milióny dětí umírají na hlad, 
nebaví a opravdu mě to nebaví! A už vůbec ne, když se vedou nesmyslné 
války o zdroje. Když vím, že to lze změnit a může nastat den, kdy nikdo 
z nás už nebude muset bojovat o přežití. Můj plán je jednoduchý. Zde na 
Zemi existují skupiny, ale i jednotlivci, kteří disponují velice mocnou 
technologií. Spíše bych řekl, že je to takový základ moderní společnosti, 
který je potřeba k tomu, abychom se mohli posunout dál ve vývoji. Tyto 
technologie dokážou dát každému člověku na Zemi důstojný start do ži-
vota, aby nebyl otrokem každodenních problémů, jako jsou zdraví, jídlo, 
energie a cestování.

Proto prvně potřebuji, aby se lidstvo duchovně probudilo, abyste vůbec tuto 
utajovanou technologii dokázali pochopit a otevřít oči. Teprve tehdy zde může 
vzniknout ráj, po kterém toužím, nebo lépe řečeno Zlatý věk, který mnozí 
z nás očekávají. Bez duchovního probuzení nedokážete tyto technologie po-
chopit a už vůbec ne to, co přijde po nich, jelikož tyto technologie jsou pouze 
začátkem nového věku.

Můj záměr je uvolnit tyto čtyři technologie budoucnosti:

1. Holografická postel
• Jedná se o technologii, která dokáže vyléčit veškeré nemoci.

2. Replikátor
• Krásný kus technologie, který dokáže divy. Jednoduše řečeno dokáže 

cokoliv zkopírovat. Když říkám cokoliv, myslím tím opravdu cokoliv. 
Díky tomu zmizí hladomor po celé planetě a obrovsky se ušetří životní 
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prostředí, jelikož už nebude potřeba těžit nerostné bohatství. Jinak řečeno 
novodobé Ctrl + C a Ctrl + V neboli „ubrousku, prostři se!“.

3. Volná energie
• Nepotřebuji ropu, plyn, vodní elektrárny, solární elektrárny a už vůbec 

ne atomové elektrárny, jelikož dokážeme tuto energii vytvořit jiným 
principem. Taková energie je dostupná.

4. Antigravitace
• Jedná se o technologii, která dokáže upravovat gravitaci až na nulovou 

hodnotu v daném plavidle. Je to technologie určená hlavně pro cesto-
vání. Když ji skloubíme s technologií volné energie, která bude neustále 
napájet naše vozidlo, můžeme cestovat po celé planetě, dokonce až do 
hlubokého vesmíru.

Technologie jsou velice mocné a opravdu jsou schopné kompletně změnit celý 
náš svět, tak jak ho známe, od základu. Díky holografické posteli už nikdy ne-
budeme nemocní, nejsme omezováni nemocí. Replikátor nám dokáže cokoliv 
vyrobit, od potravin přes materiál, dokonce i hotová jídla. Tudíž už nemusíme 
trávit hodiny času přípravou jídel a už vůbec ne hledáním jídla. Volná energie 
společně s antigravitací zaručují, že můžeme cestovat po celé planetě.

Teprve teď můžeme zažít svobodu, jakou jsme nikdy nezažili. Už nebudete 
pracovat, abyste přežili, ale budete pracovat, abyste si něco vydělali a zpestřili 
si život, jelikož základní potřeby zabezpečí tyto čtyři technologie. To je můj 
sen! Možná si říkáte, že jsem blázen a že to nikdy nejde. Upřímně, tato slova 
jsem slyšel častěji a častěji a dotyční se vždycky divili, že jsem to nemožné 
udělal možným. Zjistil jsem, že nic není nemožné a všechno jde, když se chce. 
Omezená je jenom naše představivost.

Teď už víte, proč jsem dokázal dokončit svoji knihu, protože odměna je 
obrovská. Jakmile se lidstvo probudí, pochopí, a když pochopí, může začít 
něco nového, protože bez duchovního probuzení zde není možné uvolnit nové 
technologie, které nám pomůžou v našem každodenním životě. A mnohem 
více, jelikož to je pouze začátek.

Na závěr můžu říct:
„Vítejte v mém Vesmírném chrámu, kde se napijeme ze Zlatého Grálu, 

aby konečně mohl započít Zlatý věk, který nám byl předpovězen a který 
si jako lidstvo zasloužíme.“

VELKÝ ZAČÁTEK
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1. VLIV HUDBY 
NA NAŠI REALITU

Hudba, kterou zde chci s vámi sdílet, je trošku z jiného šálku, tak jako všechno 
v mé knize. Můžu říct, že právě díky hudbě vznikla tato kniha. Možná se 
divíte, ale je to pravda, protože díky hudbě jsem si dokázal zvýšit vibrace, 
abych pochopil určité souvislosti mezi jednotlivými ději.

Každý z vás ve svém životě slyšel nějakou hudbu. Zastávám názor, že hudba 
definuje člověka. Dokonce se odvážím tvrdit, že hudba může sloužit jako ur-
čitý druh komunikace. Vše okolo nás je energie a hudba je taky určitá forma 
energie. Pokud této formě porozumíte, nepotřebujete „překládat“ písničky. 
Následně automaticky poznáte, jestli je v písničce obsaženo „něco víc“ než 
jen planá slova. Mnohdy platí, že ani ta slova nejsou zapotřebí.

Tím „něco víc“ myslím příběhy lidí, kteří píšou písničky. Lidé se snaží dát do 
písní své emoce, které se někdy těžko vysvětlují, a následně vznikají megahity. 
Nebo to klidně může být hudba, se kterou rezonujete, i když jí vůbec nerozumíte, 
např. korejská písnička Kara – Step M/V, anebo písnička ve španělštině Luzia –  
Cierra Los Ojos, která mě neskutečně okouzlila (zazněla v Cirque Du Soleil). 
Mnohokrát se mi stalo, že jsem se jen tak ze srandy mrknul na text písničky, 
a pak jsem se divil, proč se mi tolik líbila. Písně nemusí být jen vážné a ducha-
plné, ale můžou být, jak já rád říkám, „bojové“. Tyto písničky vás mají vybudit 
k lepší činnosti (čehokoliv) anebo uvěřit, že zvládnete určitou část života, když 
vám zrovna není nejlépe. Za sebe můžu říct, že hudbu, ale dokonce celé umění, 
bych mohl nazvat jako Osmý div světa naší civilizace.

ZAČÁTEK POSLOUCHÁNÍ HUDBY

Hudbu jsem používal jako druh meditace. Meditací můžeme nazvat skoro 
vše, u čeho dochází ke zklidnění mysli, jako je radost ze života, anebo 
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kochání se překrásnou přírodou, kdy pozorujete západ slunce a dostáváte se 
do takového blaženého stavu, anebo klidně práce na zahrádce, kdy vypnete 
mozek a zklidníte mysl. Mysl navíc miluje dívání se do „blba“ a i to je druh 
meditace, akorát u ní nesmíte přemýšlet. V minulosti jsem poslouchal hudbu, 
ale nebral jsem ji jako druh meditace.

Kolem roku 2012 se situace trošku více změnila. Na internetu jsem narazil 
na informaci, která vybízela k meditaci v určitou dobu za Zemi Gaiu. Me-
ditace měla pomáhat v transformaci Zemi Gaie, ale i nás, do vyšší dimenze 
s tím, že se blížil konec mayského roku 2012. Nebylo ale přesně řečeno, 
jak se má meditovat. Pojal jsem tuto činnost jako posílání pěkných energií 
hlavně přes hudbu naší Zemi Gaie.

Každý den jsem si na internetu našel písničky, které se mi líbily, a v urči-
tou večerní dobu jsem začal meditovat. Meditace probíhala tím způsobem, 
že jsem si ruce položil hřbetem na stehna, zavřel oči (pro lepší soustředění) 
a poslouchal písničky po dobu 30 minut.

STAV 1: VNITŘNÍ ENERGIE PŘES RUCE

Uběhl nějaký ten pátek a já každý den zhruba od 21:00 na 30 minut me-
ditoval. Po určité době, kdy jsem měl ruce opřené hřbetem o stehna, jsem 
na koncích prstů začal cítit nějaké divné mravenčení. Postupem času jsem 
toho začal cítit víc. Cítil jsem, jako by mi dlaně začaly lehce hřát. Musím 
říct, že jsem byl vcelku udiven. Moc jsem daný stav neřešil a pokračoval 
v meditaci. Jednoho dne přišla „náhodná“ myšlenka, abych zkusil dát ruce 
proti sobě, když mě hřály. Světe, div se, já něco ucítil! Cítil jsem něco, jako 
když máte nafukovací balónek mezi rukama, ale ve skutečnosti tam byl 
jenom vzduch, a navíc po celých dlaních cítíte lehké mravenčení. Dokonce 
když energii začnete stlačovat, cítíte určitý silnější druh odporu, a když ruce 
odtahujete od sebe, zdá se vám, jako kdybyste danou energii natahovali. 
I když jsem rozpažil na maximum vodorovně, stále jsem cítil odpor na 
rukách. Neskutečné!

Abych ještě zvýšil účinek, pomáhal jsem si pomocí vizualizací. Začínal 
jsem si představovat, jak seshora (myšleno z vesmíru) na mě svítí bílý svě-
telný sloup, který napájí celé moje tělo od shora až dolů. Jakmile jsem si 
představil, že tato energie vstoupila do celého mého těla, začal jsem veške-
rou energii směřovat tak, aby protékala přes rameno do paže, do předloktí 



19

VLIV HUDBY NA NAŠI REALITU

až do rukou, kde energie vytryskávala z mých dlaní. Výsledek byl takový, 
že jsem výše popsaný efekt „balónek mezi rukama“ aspoň dvakrát zesílil. 
Nejenom hudbou se dá vytvořit tento efekt, ale také představivostí a svými 
myšlenkami. Aspoň vidíte, jak jsou myšlenky silné. Jenom dodám, že ener-
gii, kterou rukama vytvoříte, doporučuji poslat vždy zpátky Zemi Gaie jako 
poděkování.

STAV 2: VNITŘNÍ ENERGIE PŘES TĚLO

Po praktikování výše zmíněného jsem začal cítit energii uvnitř těla. Projevovalo 
se to způsobem, že když jsem byl v hodně dobré náladě, podařil se mi efekt, 
který nazývám protahování DNA. Pro lepší přirovnání můžu říct, že se 
jedná o efekt, který nazýváme husí kůže, akorát mnohonásobně silnější. Při 
jevu protahování DNA doslova a do písmene cítíte, jako byste se natahovali 
po celém těle. Všechno ve vás vibruje. I když cítíte daný efekt po celém 
těle, daný jev není rozložen rovnoměrně. Jsou místa, která cítíte energeticky 
mnohonásobně silněji než u ostatních částí těla.

Velmi silně cítím protahování DNA „husí kůže“ na vnější straně lýtka, 
celé přední straně stehna a úplně nejvíce na hlavě. Na hlavě cítím jasné 
energetické dráhy tváře, před ušima, za ušima, na čele („třetí oko“), na lebce 
(tam, kde bývají obvykle vlasy). Energie je tam tak obrovská, že přímo cítím, 
jako by se mi hlava natahovala až o 30 centimetrů směrem vzhůru. Jsou to 
neskutečné energie. Daný jev se mi mockrát nestával.

S častým poslechem hudby a prací s energií (světelným sloupem, který 
napájí mé tělo energií, viz jak jsem popisoval nahoře) jsem tyto stavy začal 
mívat čím dál častěji a vícekrát. Nemusel jsem poslouchat hudbu 20 minut 
v kuse, ale pouze 5 minut v kuse. Později jsem i tento efekt zdokonalil. 
Dokážu tento pocit vyvolat nejen při hudbě, ale i když rezonuji s nějakou 
informací (přečetl jsem ji i zaslechl). Dokonce jsem daný jev dotáhl do 
takového stádia, že jsem ho dokázal vyvolat i uměle. Co tím myslím?

Při umělém vyvolání jsem si zpočátku představoval, jak všechny buňky 
tahají za jeden provaz. Představoval jsem si kámen, který vytahují přes 
kladku, a já jsem ten vedoucí, který udává rytmus. Zároveň si představuji 
celou scénku uvnitř mého těla a vtom říkám všem buňkám v těle: „Heeej 
rup, heeej rup, a ještě jednou heeeeej rup.“ S každým „heeej rup“ si ještě 
představuji, jak se ten kámen zvedá vzhůru a jak se moje vibrace zvyšují více 
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a více. Následně cítím, jak mi energie prochází přes celé tělo, lépe řečeno 
přes všechny buňky v těle a dociluji efektu „protahování DNA“.

Další příklad je velice jednoduchý. Představte si, že se snažíte zvýšit hla-
sitost, akorát s tím, že nezvyšujete hlasitost, ale vibrace ve vašem těle. Vždy 
si představím kolečko, které pomalu otáčím do maxima (nárůst energie), 
a následně energii uvolním, nedržím kolečko neustále na maximu. Pěkně 
nahoru a dolů.

Zapamatujte si: nesnažte si jakkoliv násilně kontrolovat energii. Prostě 
ji nechte volně plynout a maximálně zvyšte „rychlost proudění“, pokud ji 
dokážete vycítit. Vždy energii uvolněte a nezadržujte ji. Pracujte s ní 
podobně jako s nádechem a výdechem. Rozhodně netlačte na tělo a na 
mysl, abyste zůstali co nejdéle ve stavu 2.

Kdyby vás náhodou zajímalo, jak jsem na tom zhruba teď, tedy jaký je 
aktuální stav ke konci roku 2024: Stačí mi se pouze myšlenkou zaměřit na 
daný stav a následně mi nabíhá po celém těle husí kůže a protahování celé 
hlavy, i když je venku 30 °C. Tento efekt ještě více zesiluji pomocí určitých 
pohybů rukou, ke kterým se dostaneme v pozdější fázi.

Když zajdete ještě o trošku dál, při určitých vznešených myšlenkách se 
vám může opravdu hodně zahřát celé tělo. Tak, že mi ruce skoro žhnuly 
teplem. Člověk se při tom i lehoučce zpotí. Vznešené myšlenky můžou být 
myšlenky, kdy člověk myslí na dobro všech lidí a ne na sebe. Tento efekt se 
mi podařil pouze párkrát.

Když to s těmi vznešenými myšlenkami přeženete (ani se vám nemusí 
zahřát tělo), můžete se dostat i do stavu vyšších vibrací. Upozorňuji, že daný 
stav vás může i rozbrečet. Pocit je to nepopsatelný. Nejlépe řečeno cítíte 
obrovskou lásku, jako byste byli doma.

LEHKÁ ODBOČKA

Když jsme u těch vyšších vibrací, párkrát se mi staly velice zajímavé věci. 
Prvně se zvířaty, podruhé se sebou samým a potřetí ve snu. O co vlastně šlo?

Se zvířaty:
Když jsem ještě chodil na vysokou školu, jel jsem autobusem domů z Brna do 
Rožnova pod Radhoštěm. Jako vždy jsem si četl informace o duchovnu. Když 
jsme projížděli kolem polí, najednou vzlétly bílé holubice. V tu chvíli jsem viděl 
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holubice ne svýma očima, ale očima někoho jiného. Jako by mi mé Vyšší Já pro-
půjčilo své oči, jak vidí bílé holubice. Pocit, který jsem zažíval, je nepopsatelný, 
plný lásky k těmto tvorům. Musím říct, že jsem si užíval každou sekundu, každé 
mávnutí křídly. Neskutečné, jak některé bytosti vidí dané stvoření. Přímo jako 
boží dílo je vidělo. Ten pocit asi lépe nevystihnu.

Se sebou samým:
Představte si, že se díváte do zrcadla a v tom zrcadle se vidíte. Najednou máte 
pocit, že vaše Vyšší Já vám zapůjčilo své oči a vy vidíte jeho očima sebe. 
V tu chvíli vidíte sami sebe jako krásnou milovanou bytost plnou lásky. 
Takový pocit jsem měl ze sebe, když mi mé Vyšší Já opět ukázalo, jak mě 
reálně vidí. Hodně vám to změní pohled na sebe samého.

Sen:
Byl jsem ve snu, někde u lesa. Cosi jsme dělali se stromy, asi se musely 
skácet tři velké stromy. Nepamatuji si kácení, jenom to, že v noci sedíme 
u ohně v lese, za cca jednu hodinu je po noci a za kopci vychází slunce. Jak 
slunce vycházelo za kopcem, už svítilo lehce „bílým světlem“. 

Při tomto východu slunce se ve snu spustila hudba, krásná a lahodná, 
písnička od Mary Black – Song for Ireland. Nebojte, ještě jsem nepřešel do 
„říše mrtvých“. Asi 5 sekund hrála daná písnička, při které jsem měl přesně 
ten samý pocit lásky a míru, jak jsem psal výše u zvířete a taky u příběhu se 
sebou samým. Jako bych opět poslouchal jinýma ušima. Samozřejmě jsem 
okamžitě byl z toho snu vykopnut a hned jsem se probudil. Musím říct, že 
to bylo velmi krásné probuzení.

Touto odbočkou jsem chtěl jenom naznačit, co můžete zažít při stavu vyš-
ších vibrací.

STAV 3: POHYB RUKOU

Stav 3 může probíhat zároveň s učením stavu 2. Pohyb rukou do rytmu vnímám 
jako velice efektivní nástroj pro vycítění energie. Tento způsob můžeme 
přirovnat k dirigentovi, který řídí orchestr svými pohyby. 

Když jsem začínal poslouchat hudbu, občas jsem si klepával do rytmu. 
Snažil jsem se klepáním anebo takovým cukáním ruky ve vzduchu docílit 
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plného sžití s hudbou, abych ji co nejlépe cítil celým svým tělem i myšlen-
kami. Později jsem zjistil, že při poslechu hudby můžu určitými „speciál-
ními“ pohyby ještě více zvýšit energii. „Speciální“ pohyby rukou jsou velice 
podobné jako pohyby v Tai Chi anebo Čchi-kung.

Pohyb ruky č. 1–3 je jedna série dohromady. Nejsou to samostatné pohyby.

Pohyb č. 1
Jednoduchý pohyb rukou může vypadat následně. Představte si, že jste přišli 
k míse jablek, kterou chcete zboku zvednout až do úrovně krku. Tento pohyb 
vzhůru beru jako zvyšování energie. Měli byste cítit, jak se vám hlava natahuje 
(až ovládnete práci s energií).

Pohyb č. 2
Dlaně v úrovni krku otočíte směrem dolů a začnete stlačovat energii, až do 
začínající pozice pohybu č. 1. Vysvětluji si to tak, že jste snížili průřez energií 
mezi rukama, a tím pádem energie zrychlila. Podobný princip se děje u vody, 
když zaléváte pomocí hadice. Pro lepší dostřik si dáte část palce do průtoku 
vody. Tím dojde ke snížení průřezu a následně ke zrychlení vody. Pohyb č. 2 
využívá podle mě stejného principu (energie stále teče, jen ji zrychlíte). Opět 
byste měli cítit, že se vám hlava natahuje.

Pohyb č. 3
Celý pohyb se děje hlavně zápěstím. Skončili jsme pohyb 2 v pozici, kdy ruce 
máme hřbetem směrem vzhůru. V této pozici vytvoříme mističku z ruky, jako 
kdybychom chtěli nabrat vodu, ale směrem seshora. Následně hrábneme pod 
sebe a zápěstí otočíme kroutivým pohybem o 180°. Pohyb skončí ve stejné 
pozici, jako když jste začínali v pohybu č. 1.

Energie by každým pohybem měla lehce narůstat. Po dokončení pohybu č. 3 
zase můžete navázat na pohyb č. 1. Já to dokážu zopakovat maximálně 3–5×, 
pak energie už není tak silná, jelikož jsem ji už vypustil a chvíli potrvá, než 
se opět doplní.

Radši sem dávám upozornění, co nedělat:
Každý z nás má v těle zásobu energie, kterou velmi rychle vypustíte přes své 
tělo. Tělo potřebuje chvilku, aby zpátky nabralo danou energii, kterou opět 
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vypustíte. Nedoporučuji na tělo neustále tlačit, aby stále vypouštělo energii. 
Dojde k tomu, že se unavíte. Když cvičíte Tai Chi anebo Čchi-kung, podle 
mě si jen hrajete s energií, ale vy ji neuvolňujete, pouze si z ní plácáte pěknou 
sněhovou kouličku. Ale zde já tu kouli vypustím.

OPTIMÁLNÍ PRÁCE S ENERGIÍ PŘES HUDBU 
A UKÁZKOVÝ PŘÍKLAD

Pokud jste začátečník, nejdříve si osvojíte stav 1, následně stav 2 a nakonec 
k tomu přidáte pohyb rukama stav 3, abyste maximalizovali účinek. Kdybyste 
chtěli tělo lépe a rychleji přizpůsobit daným vibracím, klidně můžete cvičit Tai 
Chi anebo Čchi-kung. Rozhodně tím nic nezkazíte.

Ukázkový příklad může vypadat následovně:
Nejprve si vyberte písničky, které vám udělají dobře na duši. Nepředpokládám, 
že vám na duši dělají dobře „dávicí“ písničky, kde se v textu nadává, mlátí, 
vraždí. Rozhodně takové písničky nedoporučuji.

Jazyk není podstatný, jelikož samotná hudba má vibrační rezonanci, kterou vy 
cítíte a vy sami vnitřně víte, co vám dělá dobře. Doporučuji si udělat výběr 
písniček na cca 30 minut poslechu hudby. Nebojte se, že hned nebudete mít 
ty nejlepší písničky. Jelikož jak energeticky porostete nahoru, sami nakonec 
najdete písničky, které vám více a více udělají dobře na duši.

Stav 1 – první způsob:
1. Ruce si položím hřbetem na stehna. Nejprve můžu slabě cítit na koneč-

cích prstů lehké mravenčení.
2. Zhruba po 10–15 minutách, dle toho, jak máte natrénováno, klidně 

i dříve, můžete cítit lehké teplo od vašich dlaní.
3. Pro zvýšení tepla v dlaních si představím světelný sloup, který sestu-

puje přes hlavu a nasycuje celé tělo. Po nasycení těla začne energie 
tryskat z každé ruky a vytváří světelný sloup energie.

4. Ruce nasměruji proti sobě a cítím „neviditelnou sílu“ neboli energe-
tický balónek. Pro silnější odezvu si představuji, jak sytím energetický 
balónek mýma rukama, ze kterých tryskají dva světelné sloupy energie. 
Balónek na to reaguje tak, že se chce více a více rozpínat. Díky tomu 
cítím, jak mi energetický balónek velmi silně tlačí na obě ruce.
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5. Ruce začínám od sebe oddalovat a stále si představuji, že balónek roste 
a roste. Dokonce cítím, jak mi už tlačí i na tělo, nejenom na ruce. V této 
fázi už může uplynout daných 30 minut.

6. Nakonec energetický balónek myšlenkou zpátky vrátím Zemi Gaie 
a poděkuji. Energický balónek už necítíte mezi rukama.

Stav 1 – druhý způsob (náročnější na cítění energie):
1. Ruce si položím hřbetem na stehna.
2. Energii v dlaních cítíte automaticky, tak si s ní začnete hrát. Převádíte 

ji z jedné ruky na druhou. Projevuje se to tlakem na konkrétní dlani, 
kdy z jedné ruky mizí, a následně cítíte tlak v druhé ruce a zase naopak 
(podobně jako na houpačce, kdy je jeden nahoře a druhý dole). Energii 
převádíte z jedné ruky do druhé pomocí myšlenky anebo nádechem 
a výdechem. Energii můžete rychleji a pomaleji přepínat na dlaních 
dle vašich myšlenek.

3. Pro zvýšení tepla v dlaních si představím světelný sloup, který prvně 
nasytí celé tělo. Poté celou energii převedu do rukou. Z každé ruky mi 
tryská světelný sloup energie.

4. Ruce nasměruji proti sobě a cítím „neviditelnou sílu“ neboli energe-
tický balónek. Pro silnější odezvu si představuji, jak sytím energetický 
balónek mýma rukama (dvěma světelnými sloupy). Balónek na to re-
aguje tak, že se chce více a více rozpínat. Díky tomu cítím, jak mi 
energetický balónek velmi silně tlačí na obě ruce.

5. Ruce zatím neoddalujete od sebe, ale začínáte pravotočivě (po směru 
hodinových ručiček) roztáčet energii uvnitř ruky. Měli byste cítit, jak 
se energie opře o vaši levou ruku a následně se opře o pravou ruku. 
Můžete ji pomocí myšlenky zrychlovat i snižovat dle libosti. Pocit, 
který při tomto procesu vzniká, se dá nejlépe popsat, jako když sedíte 
na řetízkovém kolotoči o jedné sedačce. Samozřejmě si klidně můžete 
představit, že se koule netočí pravotočivě, ale levotočivě.

6. Zase můžete ruce oddalovat od sebe a stále bystě měli cítit danou 
energii, jak se točí.

7. Nakonec energetický balónek myšlenkou zpátky vrátím Zemi Gaia 
a poděkuji. 

Pokud dokážete plně zvládnout stav 1, následně se u vás může projevit stav 2.
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Stav 2:
1. Při začátcích se může projevit maximálně jednou za 30 minut, možná 

2–3×, vícekrát rozhodně ne.
2. Celá práce ve tavu 2 je hlavně v hlavě. Myšlenkami zvyšujete danou 

energii.
3. Stále platí „Vždy energii uvolněte a nezadržujte ji. Pracujte s ní po-

dobně jako s nádechem a výdechem“. S pravidelným poslechem hudby 
se dá lépe a vícekrát docílit daného efektu.

4. Jak jsem už popisoval v části Stav 1, vnitřní energie proudí přes tělo. 
Veškeré vaše DNA buňky se začnou natahovat. Tímto efektem byste měli 
cítit husí kůži po celém těle. Nejvíce daný efekt ucítíte na hlavě, kdy se 
celá hlava pokusí energeticky „natahovat“. Sám přesně nevím, jestli se 
děje natahování DNA, anebo zrychlení proudění vaší vnitřní energie, 
anebo obojí zároveň.

Stav 2 a stav 3 spočívají hlavně ve vycítění dané energie. U stavu 3 si pomáháte 
rukama ještě více zvýšit stav 2. 

Stav 3:
1. Když už cítím vnitřní energii, která mi vytváří husí kůži po celém těle, 

můžu si pomoci správnými pohyby rukou (podobné Tai Chi anebo Čchi-
-kung) zvýšit energii, abych ji zažil plnými doušky.

Celý ukázkový příklad, který jsem vám zde popsal, jsem zvládl až za cca 
2–3 roky práce na sobě. Přibližně dva roky mi trvalo, než jsem došel do 
stavu 2. Pokud jste někdy pracovali s energií anebo máte blízko k přírodě, 
rozhodně vám to pomůže k rychlejšímu postupu.

Každopádně pokud se dokážete dostat až do stavu 3 a zažíváte plný proud 
energie, gratuluji vám. Můžu konstatovat, že energetická cvičení jsou hodně 
energeticky náročná, hlavně stav 2 a stav 3. Stav 1, kde se pracuje s energe-
tickou koulí mezi rukama, je v pohodě. Pokud hodně jíte, můžete si dovolit 
častěji vyvolávat stav 2 a stav 3.

Pokud se necítíte ve stavu, že máte plno energie, cvičení nepřehánějte. 
Jak se říká, „všeho s mírou“. Dokonce jsem zjistil, že při osvojení stavu 1 
a hlavně stavu 2 začínáte hubnout. Ano, čtete správně, hubnout. Asi se divíte, 
ale na otázku proč můžu odpovědět, že přímo čerpáte vnitřní energii, aby 
rychleji a silněji proudila. Nejspíše děláte práci natahování DNA a tato práce 
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spotřebuje mnoho vnitřní energie. Dále si zvyšujete hlavně psychickou po-
hodu, zdraví a hodně zvyšujete svoji vibrační úroveň. Vibrační úroveň je velmi 
důležitá, abyste mohli pochopit těžké informace, například jako je tato kniha.

Ještě jednou pro upozornění, vzhledem k tomu, že dokážete hubnout, 
čerpáte vnitřní energii. Můžu vyvodit i závěr, abyste to až tak nepřeháněli, 
jelikož já jsem praktikoval zvyšování energie tři dny ráno a večer a musím 
říct, že další dva dny jsem byl velice unavený. Abych nabral energii zpátky, 
musel jsem spát 14 hodin. V té době jsem měl velmi dobře osvojené stav 
2 i stav 3, které jsem aplikoval. Vyhovuje mi, když dělám cvičení pouze 
večer cca na 30 minut. Ne zase úplně každý den, spíše kdy mám chuť a dle 
toho, kolik mám energie.

Jak už bývá zvykem, v průběhu času ke mně přišla informace, s čím to 
vlastně pracuji a proč jsem tak intenzivně začal cítit tyto energie na vnější 
straně lýtka, celé přední straně stehna a úplně nejvíce na hlavě. V těchto 
místech je velká koncentrace energetických drah vnitřních orgánů, které 
nazýváme meridiány.

Meridiány si můžeme představit jako energetické dráhy, po kterých proudí 
životní energie člověka. Dráha se nachází 3–5 milimetrů pod kůží a následně 
vystupuje na povrch. Tyto body se označují jako akupunkturní body. Tím 
pádem jsem došel k závěru, že vlastně zrychluji proudění životní energie 
přes tyto energetické dráhy, které se následně projevují jako „natahování 
DNA“ a vytváří právě natahování hlavy a krku. Navíc jsem si celou dobu 
říkal, jako by skrze mě rychleji proudila energie, a upozorňoval jsem na 
to, abyste si dali pozor na vyčerpání této životní energie. Aniž bych něco 
věděl o meridiánech a energetických drahách, vlastně jsem o nich celou dobu 
mluvil. Už asi chápete, proč se tak dobře hubne, že? Jelikož přímo čerpáte 
svoji vnitřní energii. Tím si jenom potvrzuji, že jsem vám opravdu nelhal.

JAK VELKÝ ÚČINEK NA NÁS MÁ HUDBA PO FYZICKÉ 
STRÁNCE

Momentálně víme, jaký vliv mají hudba a myšlenky na naše tělo. Abych potvr-
dil svoje slova, rád bych vám představil jednoho pána, a tím je doktor Masaru 
Emoto. Nevím, zda jste o něm slyšeli. Pan Masaru Emoto dělal pokusy na 
vodě v kapalném stavu, kterou po účinku vnějších vlivů nechal zmrazit 
a podíval se, jestli voda reaguje.
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Vnějšími vlivy rozumějte například různá slova, hudbu, fotky živočichů, 
myšlenky, ale klidně i fotky pyramid a dávných staveb. V neposlední řadě 
zkoumal vodu ve světových řekách, jezerech a taktéž zkoušel, jaký vliv má 
modlitba na vodu.

Účinky byly neskutečné. Při krásných slovech jako naděje, láska, ka-
marád, radost a upřímnost zmražená vločka vypadala vskutku nádherně. 
Jenže při škaredých slovech, jako jsou zlo, je mi z tebe špatně anebo blázen, 
zmražená vločka vypadala ošklivě, spíše takové bahníčko. Rozhodně můžu 
souhlasit s výrokem, že slova vyřčená z našich úst, nebo dokonce i napsaná 
dokážou divy a měnit realitu. Zajímavé, že? Pojďme se společně podívat na 
jednu takovou ukázku.1
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Na obrázcích vidíme vodu z japonské přehrady Fujiwara Dam před a po 
modlitbě buddhistického mnicha. Výsledek je k neuvěření. Nečekal jsem, 
že by myšlenka při modlitbě měla takový vliv na naši realitu. Úplně 
stejně na tom byla hudba – klasická hudba měla vždy krásnou vločku, 
zato heavymetalová hudba měla vločku opět jako bahníčko. Otázka je, 
kterou heavymetalovou skladbu dr. Masaru Emoto pouštěl vodě. Ale není 
heavymetal jako heavymetal, nejsou to vždy ty „blijící“ a „vraždící“ pís-
ničky. Ke konci kapitoly vám ukážu heavymetalové písničky, u kterých 

Voda z japonské přehrady Fujiwara Dam, před modlitbou (vlevo)  
a po modlitbě (vpravo) buddhistického mnicha


